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Protokół VI/2015 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie  

z dnia 24 marca 2015 roku 
 
 
Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. Powitał wszystkich 
zebranych, na sekretarza obrad zgłosił się radny Nikodem Jawor. 
Głosowanie. 
„za” – 13 radnych 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- stwierdził że zgodnie z listą obecności na posiedzeniu obecnych jest  13 radnych. 
Przedstawił proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji.  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy Sędziszów na 2015 rok”. 
8. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów do Stowarzyszenia Świętokrzyska 

Rybacka Lokalna Grupa Działania. 
9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków z urządzeń sieci komunalnej w gminie Sędziszów. 
10. Uchwała w sprawie dopłaty do taryfowej grupy odbiorców wodociągowych z zakresu 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę od 01.05.2015 do 30.04.2016. 
11. Uchwała w sprawie kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do publicznego 

przedszkola prowadzonego przez gminę Sędziszów. 
12. Uchwała w sprawie zmian w uchwale własnej w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez 

Przedszkole Samorządowe w Sędziszowie. 
13. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2015 – 2026. 
14. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 
15. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Sędziszowa jako organu gminy. 
16. Sprawozdanie z realizacji Programu wspierania rodziny. 
17. Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie. 
18. Sprawozdanie z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za 2014 rok. 
19. Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok. 
20. Analiza roczna stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2014 rok. 
21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
22. Wolne wnioski i dyskusja. 
23. Zamknięcie obrad. 

Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- przedstawił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad jako pkt.13 uchwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Sędziszów w 2015r do realizacji projektu systemowego „Aktywizacja społeczna 
i zdrowotna osób korzystających z pomocy społecznej” w ramach działania 7.1. Rozwój i 
upowszechnianie aktywnej integracji, Poddziałania 7.1.1. „Rozwój i upowszechnianie aktywnej 
integracji przez ośrodki pomocy społecznej” związanej z prowadzeniem projektu przez MGOPS. 
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Głosowanie. 
„za” – 13 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- przedstawił porządek obrad po uwzględnieniu zgłoszonego wniosku. 
 
Głosowanie. 
„za” – 13 
 
Ad.4.  
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- proszę o uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Radny Marek Żelezik 
- w protokole z poprzedniej sesji nieściśle określone głosowanie co do uchwały V/24/2015. Proszę o 
wprowadzenie odpowiedniej poprawkowej adnotacji. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- poprosił o przegłosowanie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 
Głosowanie. 
„za” – 9 
„przeciw” – 2 
„wstrzymał się” - 1 
 
Ad.5. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- proszę Pana Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z działalności. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym.  
 
Informacja znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- czy są pytania do informacji. 
 
Radny Wiktor Tabor 
- na poprzedniej sesji nie usłyszałem w sprawozdaniu czy gmina wchodzi dalej w temat elektrowni 
wiatrowych, jaka to firma? 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- te czynności które są teraz wykonywane są na razie poza gminą. Musi być wola mieszkańców co do 
dzierżawy gruntu. 
 
Radny Wiktor Tabor 
- jaka to firma? 
 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- sprawdzę i podam dane. 
- głównym dokumentem jest MPZP, to jeszcze daleka droga. Najpierw mieszkańcy muszą się zgodzić 
dopiero będą dalsze ruchy. 
 
 



3 
 

Radny Nikodem Jawor 
- p. Burmistrz przedstawił że zostało zaorane za 3.200 zł, a na całe zadanie 10.000 zł. To za mała 
kwota, mamy 7.000 zł na drzewka. Ile będzie sosny, przecież plany przygotowane. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- poprzez Fundację Camposfera rozmowa z Fundacją francuską, nie wyrobią się w terminie ale jest 
szansa pozyskać od nich drzewka. Na razie wsadzimy tyle ile mamy. 
 
Radny Nikodem Jawor 
- trzeba się spieszyć bo czas ucieka, potem się nie przyjmą sadzonki. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- nad tym czuwa wydział RDG, proszę się włączyć. 
 
Radny Nikodem Jawor 
- jeżeli opóźni się sadzenie to się nie przyjmą sadzonki. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- zaraz w drugim tygodniu będziemy sadzić. 
 
Ad.6. 
Radny Jan Strzelec 

1. wyciąć zakrzaczenia (drzewa) między Przełają a p. Capkiem. 
2. odwodnić drogę posesja 77 do p. Rylskiego, po robotach wodociągowych zniszczona 

melioracja, asfalt popękał. 
3. oczyścić rzekę od lasu łańskiego, woda nie płynie korytem. 
4. drogi - ubytki na drogach powiatowych i gminnych – czy to będzie robione. 
5. ponawiam zgłoszenie – rów przez Przełaj. 

 
Radny Robert Dobrowolski 

1. sprawa deptaka przy OSiR - tym deptakiem podróżuje bardzo wiele osób. Na tę chwilę 
posprzątane wiele śmieci, a za siatką wszystko zostało (dróżka). Czy nie byłoby zasadne tam 
wstawić kosz na śmieci i tabliczki „zakaz wyrzucania śmieci” albo „teren monitorowany”, 
prewencyjnie.  

 
Radny Marek Żelezik 

1. wycięcie topól w Tarnawie w kierunku p. Wcisło. Zagrażają bezpieczeństwu, linii 
telefonicznej wzdłuż drogi. 

2. na poprzedniej komisji poprosiłem abyśmy wiedzieli jako rada kiedy będzie p. Grad i włączyć 
w to nas i sołtysów bo oni najlepiej znają potrzeby. 

3. na Komisjach Rewizyjnych dwukrotnie spotykaliśmy się w sprawie pism Pań Stachurka i 
Słoka. Dostałem odpowiedź od dyr. OSiR że podtrzymuje swoje stanowisko i opinia pań zła. 
Nie ma odpowiedzi od p. Burmistrza a chcielibyśmy jako komisja ten temat zakończyć. 

4. na Komisjach poruszane problemy z uchwałą V/23/2015, skończyło się dyskusją bez 
wniosków.  Trzeba to poddać obróbce p. Burmistrza i p. Przewodniczącego, istnieje Instrukcja 
obiegu dokumentów 

 
 
Radny Wiktor Tabor 

1. prośba o uzupełnienie ubytków na drodze od przejazdu koło Palko kier. p. Lipski. Firma która 
robiło Pendolino powinna uzupełnić ubytki. 

2. od. P. Maroska droga dojazdowa do pól za Palko – w dwóch miejscach naprzeciw Palko. Są 
tam jeszcze użytkownicy gospodarstw. 
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Radna Aneta Konieczna 
1. wycinka 2 drzew droga powiatowa Wojciechowice 12. 
2. w Krzcięcicach, w okolicach plebanii duża wyrwa w poboczu.  

 
Radny Zbigniew Adamski 

1. o wykonaniu remontu chodnika przy Kościele, przy samym pomniku wyrównać teren. 
Strażacy wykonali roboty, chodnik się rozlatuje bo skarpa się zsuwa, a po drugiej stronie 
korzenie. 

2. naprawa chodnika przy PKP (uzupełnić braki). 
3. co dalej z lampami na tej ulicy? 
4. czy trwają rozmowy na to przejście przez tory? 
5. ul. Kielecka koło ZOL – podcięcie gałęzi bo wystają na chodnik. 

 
Radny Zdzisław Konieczny  

1. droga w Podsadku - w połowie droga gminna, p. Ostrowski kierunek las. Mieszkańcy proszą o 
uzupełnienie kruszywem i deklarują że sobie rozrównają tylko żeby im zawieźć. 

2. Czy p. Bułdak będzie tylko jako kierownik, czy też jako lekarz? 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- będzie także przyjmować pacjentów. 
 
Radny Zbigniew Gładki 

1. zwróciła się mieszkanka wsi Łowinia, że na polu od Wojciechowic leżą światłowody w 
polach, nie można wjechać na roboty polowe. 

2. przypominam o wycince w Pawłowicach, zakrzaczenia na zakręcie. 
3. w Łowini zakrzaczenia przy moście. 
4. w Pawłowicach po przewiertach pozostały muldy + ul. Jędrzejowska. 

 
Radny Zdzisław Konieczny  

1. w ubiegłym roku zgłoszone znaki kierunkowe do wsi. 
 
Radny Rafał Dębicki 

1. brakujący etap kanalizacji na ul. Ogrodowej – prośba o określenie terminu kiedy będzie 
robiona. 

2. usuwanie sukcesywne piasku – kiedy będzie robione na ul. Kwiatowej, zwrócić uwagę na 
kratki. 

3. targ na Oś. Drewnianym, po tym zostaje straszny bałagan. Tam są setki reklamówek, przez 
wiatr są one zepchnięte na sąsiednią prywatną posesję.  

 
Radny Nikodem Jawor 

1. telekomunikacja miała usunąć słupy drewniane w Grązowie i Zielonkach ale nie zrobiła. 
 
Radny Marek Żelezik 

1. pogotowie szukało p. Jastrzębskiego w Tarnawie, trzeba ująć nr 138 na tabliczce 
informacyjnej. 

2. wyciąć dalej w Krzelowie, sytuacja tego wymaga. Jest to naprzeciw p. Grabek – 10 m kępy 
zakrzaczeń do usunięcia. 

 
Radny Robert Dobrowolski 

1. pytanie w kwestii rewitalizacji parkingu przed dworcem i ul. Dworcowa? 
 
Radny Wiktor Tabor 

1. proszę o zwrócenie uwagi firmie która usuwa drzewa pod pendolino. 
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Radny Adam Mysiara 
1. budynek domu książki w Rynku obity eternitem, proszę o prace nad tym. 
2. Zabytkowy stary młyn, trzeba zabezpieczyć bo coraz więcej młodzieży tam przebywa. 

 
Ad.7. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Sędziszów na 2015 rok” – odczytał jej 
treść. 
- przekazał głoś p. Sekretarz. 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- w § 7 troszeczkę było niestylistycznie, odczytała zapis paragrafu po zredagowaniu. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- czy są pytania? 
 
Głosowanie. 
15 głosów „za”                            uchwała Nr VI/28/2015 
 
Ad.8. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów do Stowarzyszenia 
Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania. 
- czy są pytania? 
 
Radny Jan Strzelec 
- jaka będzie składka? 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- ok. 3.500. Jak powstanie Stowarzyszenie to ono ustali składkę. 
 
Głosowanie. 
15 głosów „za”                            uchwała Nr VI/29/2015 
 
Ad.9. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków z urządzeń sieci komunalnej w gminie Sędziszów. 
- czy są pytania? 
 
Głosowanie. 
15 głosów „za”                            uchwała Nr VI/30/2015 
Ad.10. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- projekt uchwały w sprawie dopłaty do taryfowej grupy odbiorców wodociągowych z zakresu 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę w okresie od 01.05.2015 do 30.04.2016r 
- czy są pytania? 
 
Radny Marek Żelezik 
- czy wieś też tu jest ujęta? 
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Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- wszyscy są ujęci. 
 
Głosowanie. 
15 głosów „za”                            uchwała Nr VI/31/2015 
 
Ad.11. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- odczytał treść projektu uchwały w sprawie kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego 
do publicznego przedszkola prowadzonego przez gminę Sędziszów. 
- czy są pytania? 
 
Głosowanie. 
15 głosów „za”                            uchwała Nr VI/32/2015 
 
Ad.12. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale własnej w sprawie opłat za świadczenia 
udzielane przez Przedszkole Samorządowe w Sędziszowie 
- czy są pytania? 
 
Głosowanie. 
15 głosów „za”                            uchwała Nr VI/33/2015 
 
Ad.13. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- odczytał treść projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów w 2015r do realizacji 
projektu systemowego „Aktywizacja społeczna i zdrowotna osób korzystających z pomocy 
społecznej” w ramach działania 7.1. Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji, Poddziałania 
7.1.1. „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej”. 
- czy są pytania? 
 
Głosowanie. 
15 głosów „za”                            uchwała Nr VI/34/2015 
 
 
Ad.14. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2015 – 2026. Przekazał głos Pani Skarbnik. 
 
Pani Lucyna Nahajczuk  Skarbnik Gminy 
- odczytała treść projektu uchwały. 
 
Głosowanie. 
15 głosów „za”                            uchwała Nr VI/35/2015 
 
 
Ad.15. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. Przekazał głos Pani Skarbnik. 
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Pani Lucyna Nahajczuk  Skarbnik Gminy 
- zanim przedstawię projekt uchwały zmian w budżecie, chciałabym poinformować że nastąpiło 
ostateczne zamknięcie ksiąg rachunkowych. Deficyt 1.520.363, a faktyczny deficyt 243.414,85; kwota 
wolnych środków 1.124.972,06. 
- w projekcie uchwały zmian do budżetu jest spłata pożyczki do WFOŚ 680.909 nie była planowana 
do spłaty w 2015 roku a że oprocentowanie 4% proponujemy aby ostatecznie rozstać się z pożyczką. 
To spłacilibyśmy z wolnych środków, a resztę do spłaty kredytu planowanego w 2015r. 
Odczytała treść projektu uchwały. 
- czy są pytania? 
 
Radny Wiktor Tabor 
- mam pytanie do dyrektora ZUK odnośnie modernizacji studni wierconych, co w zakresie tych kwot 
ma być robione? 
 
Dyrektor ZUK Wiesław Jarzyński 
- 50 lat eksploatacji studni, są w stanie na granicy ryzyka, mogą nie podać wody dla Os. Na Skarpie i 
w Mierzynie, są to kwoty brutto. Po 1 studni Na Skarpie i Mierzynie – wymiana całego sprzętu. 
 
Pani Lucyna Nahajczuk  Skarbnik Gminy 
- na komisjach przedstawiłam to jako odrębne zadanie „dotyczy modernizacji studni”. Kwoty dodać 
do istniejących w budżecie zadań. 
 
Głosowanie. 
14  głosów „za”                             
1 „wstrzymał się”                      uchwała Nr VI/36/2015 
 
Ad.16. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- przedstawił rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Sędziszowa jako organu gminy. Komisja 
Rewizyjna bardzo wnikliwie rozpatrzyła skargę i przygotowała projekt uchwały w tym zakresie. 
- odczytał przygotowany projekt uchwały. 
 
Głosowanie. 
14 głosów „za”                             
1 „wstrzymał się”                      uchwała Nr VI/37/2015 
 
Ad.17. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- sprawozdanie z realizacji Programu wspierania rodziny. 
Rada nie wnosi uwag.  
 
Ad.18. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 
przemocy w rodzinie. 
Rada nie wnosi uwag.  
 
Ad.19. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- sprawozdanie z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych za 
2014. 
Rada nie wnosi uwag.  
Ad.20. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2014. 
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Rada nie wnosi uwag.  
 
Ad.21. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- analiza roczna stanu gospodarki odpadami za 2014 rok. 
Rada nie wnosi uwag.  
 
Ad.22. 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego J. Strzelca: 

1. musimy rozeznać temat wycinki zakrzaczeń. 
2. musimy rozeznać temat. 

Odpowiedzi na interpelacje Radnego R. Dobrowolskiego: 
1. postawimy tabliczkę o zakazie wysypywania śmieci i może „teren monitorowany”. 

Odpowiedzi na interpelacje Radnego M. Żelezika: 
1. złożono do ZDP, następnie do nas przekazano, teraz przekazane do regionalnej dyrekcji. 65 

szt. w ogóle przy drogach powiatowych. 
2. odnośnie przyjazdu p. Grada. Ja mam jechać z p. Sekretarz na rozmowy dotyczące rowów. To 

koncepcje odnowy dróg w ramach współpracy z powiatem. Jeśli chodzi o rowy ZDP ma 
odpowiedzi gdzie w 2015 roku będzie wykonywał. Tak by chciał robić aby zrobić 2 – 3 
oddanie kompleksowo. Może dyr. Adamek przyjechałby w tereny newralgiczne – 
odwodnienie. 

3. odnośnie Pań Słoka i Stachurka – ja jako organ gminy nie mogę wymuszać na jednostkach 
które mają swoje kompetencje do pewnych decyzji, gdy coś nieprawne to wtedy wkraczam. 
Ale w sprawach pracowniczych wolałbym nie ingerować.  

4. odnośnie problemu z uchwałą – w naszej ocenie prawnej, zgodnie z przepisami wszystko 
odbyło się prawnie. Wszelkie dokumenty posiadamy w urzędzie. Staramy się weryfikować 
gdy coś źle zrobimy. Z naszego punktu widzenia odbyło się prawidłowo. Odbyło się 
głosowanie, a p. Porębska sprecyzowała zapisy uchwały. 

Odpowiedzi na interpelacje Radnego W. Tabor: 
1. zaraz po świętach wielkanocnych zaczniemy uzupełniać kamieniem miejsca w które trzeba. 
2. musimy  zidentyfikować. Byłem tam z radnym i też zgłaszałem. W urzędzie mamy 

ograniczenia w środkach i ludziach, staramy się a w każdym sołectwie jest masę problemów. 
Wczoraj była kolejna wizja lokalna - znowu geodeta, rozgraniczenie. Apeluje aby zgłaszać 
gdy są zaorywania i koniecznie do odpowiednich instytucji. Chrońmy dobro wspólne. 
Przykładem może być Klimontówek. Koniecznie zgłaszać. 

 
Radny Zbigniew Gładki 
- na tablicach powinno być wywieszone. 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- to co się dzieje w terenie jest niewiarygodne. 
 
Radny Wiktor Tabor 
- jest droga zrobiona przez równiarkę. Jak będzie równiarka pracować w gościńcu to wtedy tam zrobi 
rowek z tej i z tej strony – wtedy będzie spokój. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- bardzo dziękuję za pozytywne zaangażowanie. 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego A. Konieczna: 

1. wystąpimy bardzo pilnie. 
2. wystąpimy do ZDP o wyrwę. 

Odpowiedzi na interpelacje Radnego Z. Adamskiego: 
1. wiele razy zgłaszaliśmy do ZDP jest to prosty remont. Zgłosimy ponownie. Będzie 

kompleksowe rozwiązanie ul. Polnej. Trzeba być realistą. 
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Radny Zbigniew Adamski 
- mówię cały czas o Rynku. Chcę abyśmy zobaczyli jak jest zrobione, a co zrobić aby było ładnie. A 
to co PKP zniszczyło. Mieli poprawić po wywiezieniu podkładów, musimy działać razem. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- było wiele miejsc zgłaszanych. 
 
Radny Zbigniew Adamski 
- zapraszam do siebie, pokażę wszystko na miejscu. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Z. Adamskiego: 

2. jest to prosty remont. 
3. rozpoznamy na ul. Sportowej od Kościoła do Remizy jakie koszty. Po przygotowaniu 

przedstawimy radzie. 
4. przejście przez tory – jeśli nie będzie wykonania w ramach Linii T8, to chyba niemożliwe 

wykonanie przez nas. 
 

Radny Zbigniew Adamski 
- chodzą słuchy że ma być rozbierane i zostaną 3 tory. Trzeba ponawiać zgłoszenia. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Z. Adamskiego: 
- w naszych wnioskach na piśmie zostanie zgłoszenie. 

5. podcinanie gałęzi przy ZOL – będzie kompleksowy wniosek, była zgoda na wycięcie, ktoś się 
nie podjął wycięcia. Spowrotem wystąpimy do konserwatora ,w parku pod przyszłe kolektory. 

Odpowiedzi na interpelacje Radnego Z. Koniecznego: 
1. zaraz po świętach rozpoczniemy dowozić kamień. 

 
Radny Zdzisław Konieczny 
- mieli obiecane już w grudniu przez p. Równickiego. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- na naradzie już mówiłem żeby więcej robić niż składać deklaracje. 
 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Z. Gładkiego: 

1. rozpoznamy, nie wiemy czyje kable, najpierw musimy sprawdzić czyje są. 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- była mowa że tam będzie robiony światłowód. Nikt nie zostawi światłowodu bo przecież to koszty. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Z. Gładkiego: 

2. stopniowo będziemy się starali usuwać zakrzaczenia w Pawłowicach. 
3. stopniowo będziemy się starali usuwać zakrzaczenia w Łowini. 
4. trudno mi odpowiedzieć na ten temat. Jedyne wyjście to sfrezowanie ale czy to nie uszkodzi 

jezdni. 
 
Radny Zbigniew Gładki 
- takich muld jest więcej. 
 
Radny Nikodem Jawor 
- zapadliska. 
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Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Z. Koniecznego: 

1. znaki komunikacyjne zostały zamówione. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego R. Dębickiego: 

1. został złożony wniosek o pozwolenie na budowę, około miesiąc czasu potem będzie przetarg. 
Chyba czerwiec rozpoczęcie prac, temat istotny coroczny. 

2. zapytał pana Jarzyńskiego czy są czyszczone kratki. 
 
Dyrektor ZUK Wiesław Jarzyński 
- jeszcze nie. Zwrócimy uwagę na usuwany piasek. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego R. Dębickiego: 

3. na Os. Drewnianym – trudny temat z targiem, dochody z targu netto 150.000, to niezły zysk. 
Może weźmiemy interwencyjnych i posprzątamy. Jeśli to śmieci z naszego targu to 
posprzątamy. 

 
Radny Rafał Dębicki 
- proszę zwrócić uwagę że to jest na prywatnej posesji. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego N. Jawora: 

1. musimy ponowić, zabrakło im słupów, będziemy robić wszystko żeby skończyli to co było 
przyrzeczone. 

Odpowiedzi na interpelacje Radnego M. Żelezika: 
1. sprawdzimy tablicę i uzupełnimy numer. 
2. to wykonywał ZDP, poprosimy aby dokończyli. 

Odpowiedzi na interpelacje Radnego R. Dobrowolskiego: 
1. jutro podpisujemy akt notarialny na przejęcie placu przed dworcem PKP + chodnik. Za 50.000 

+ nieodpłatnie. Ze względu na chorobę pracownika w PKP nie podpisujemy na JAZ – będzie 
nieodpłatnie. Jesteśmy na etapie przyrzeczenia tej działki przed pocztą, działka – parking 
asfaltowy przed blokiem nr 1 Os. Sady + chodnik. Została od PKP – dolna część kanalizacji.  
Dyr. Jarzyński - w czwartek będzie częściowe ograniczenie ruchu na ul. Dworcowej. Już nie 
będzie odprowadzania do rzeki tylko całość do kanalizacji, dolna też będzie nieodpłatnie. 
Żeby wykonać monitoring. Dworzec PKP – wykonano projekt z małą przepompownią. Po 
przejęciu czekamy na ogłoszenie naboru tzw. fiszek do RPO, centralnym punktem jest plac 
przed dworcem, plac przed pocztą, Os. Drewniane, Os. Sady między blokami. Pomysł się 
rodzi. Wyłączyli nam teren na zbiornik retencyjny. Jak jest robiony plan przeciw powodziowy 
do Wisły małe zbiorniki są powyłączane. Szansą jest włączenie do projektu rewitalizacji ok. 4 
mln koszt.  

 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego A. Mysiary: 

1. wykonano w większości z azbestu, żeby przygotować w tym roku na jego utylizację i 
dokonanie rozbiórki w 2016r. 

2. musimy wypracować rozwiązanie, były wnioski, była osoba zainteresowana 
wydzierżawieniem albo kupnem na teren rekreacyjno – sportowy i teraz musimy zdecydować 
albo do wniosku na rewitalizację albo tablice ostrzegawcze i zabijemy deskami albo procedura 
kto chce rozebrać i zapłacić. 

 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- tam trzeba dobrze zabezpieczyć, bo nic nie pomaga i młodzież tam chodzi. Najlepiej rozebrać. 
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Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego J. Strzelca: 

1. wycięcie zakrzaczeń kier. P. Capek – propozycja aby przy spotkaniu w sprawie boiska ten 
temat przedyskutować. 

2. wystąpimy do Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych o udrożnienie cieku. 
3. ubytki – zaraz po świętach z tą firma po przetargu, remonter w pierwszej kolejności na naszą 

gminę. 
 
Radny Jan Strzelec 
- proszę tylko nie po deszczu. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego J. Strzelca: 

4. rowy – kompleksowo wprowadzane przez powiat, w niektórych momentach rów jest 
najważniejszy. 

 
Ad.23. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- przypomniał o rozmowie na którejś z wcześniejszych sesji na temat objazdu dróg powiatowych i 
gminnych, trzeba ustalić termin wraz z powiadomieniem sołtysów. Propozycja aby to był drugi 
tydzień po świętach, zawiadomienia będą telefoniczne. 
 
Radny Zbigniew Adamski 
- żeby to było zrobione nie w jednym dniu tylko podzielić na dwa dni. 
 
Radny Jan Strzelec 
- musimy się zająć poważnymi naprawami a nie drobiazgami. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- przygotowujemy z wydziałem BRI koncepcję objazdu dróg. Jesteśmy na kolejnym etapie – 
szykujemy wniosek do obszarów wiejskich za ok. 4 mln. 
 
Radny Jan Strzelec 
- jak jest koncepcja gdzie roboty na drogach to po co jechać. 
 
Radny Nikodem Jawor 
- potrzebny do przyszłego budżetu. 
 
Radny Marek Żelezik 
- po co nam dwa dni. W jeden dzień objedziemy, wszyscy radni pojadą. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- nie ma się co spierać. Propozycja: ustalamy że 5 – 6 dni wcześniej powiadomienie. 
 
Radny Jan Wiencek 
- zapytał co w temacie skarpy pomiędzy Os. Na Skarpie a ul. Leśną.  
Za dużo to my nie możemy zrobić żeby cos poprawić. Plac ul. Leśna – Poczta, a naprzeciw banku 
piękna posesja, nic nie można zrobić. Chodnik ul. Leśna ktoś nie dopilnował po budowie zniszczył 
ciężkim sprzętem. Tereny prywatne gdzie nikt się nimi nie zajmuje. Piękny plac w centrum i kawałek 
dziadostwa. Żeby służby prawne przygotowały jakąś formę egzekucji.  
Śmieci po targu wchodzą na teren prywatny, a służby sprzątające nie wiedzą czy mogą tam wejść po 
to teren prywatny. Ul. Zielona wjazd z ul. Leśnej chodnik - zwrócić uwagę właścicielowi bo chaszcze 
i krzewy weszły na chodnik. 
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Radny Nikodem Jawor 
- zgłaszałem sprawę zaorywania poboczy, są ostre zakręty na Zapuście. Ok. 1,6 ha kupił z gminy i 
zaorał całe pobocze. Coś trzeba z tym zrobić. Pretensje ma właściciel po przeciwnej stronie drogi że 
zwracamy jemu uwagę a innym nic nie mówimy. Trzeba wlepić karę. 
 
Radny Marek Żelezik 
- w Czekaju wybudowano przystanek, gdy funkcjonowało PKS był kosz, czasem ktoś tam siedział. 
Teraz kosza nie ma, czyja to sprawa, ktoś jest gospodarzem. Trzeba dać kosz i posprzątać. 
- proszę p. Burmistrza o odpowiedź na piśmie w sprawie Pań Słoka i Stachurka. 
- odnośnie uchwały – głosowaliśmy na wniosek a nie na uchwałę. 
 
Radny Zdzisław Konieczny 
- kiedy będzie odbiór wodociągu Mstyczów – Podsadek, prośba mieszkańców. Wysyłali wodę do 
Sanepid? 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- procedury trwają, było to trudne zadanie inwestycyjne. 
 
Radny Zdzisław Konieczny 
- w końcu marca miał być odbiór techniczny, czy będzie? 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- nie odpowiem. 
 
Radny Jan Strzelec 
- odwodnienie drogi posesja 77, rzeka idzie drogą gminną. Zrobił p. Sajdak niech to poprawi. 
Wyciągnął sączki jak robił wodociąg. 
- do Komendanta Policji – ludzie mówią że kontrolują małych a tiry nie ruszane. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- w sprawie podania p. Krzelowskiej do Rady Miejskiej – było bardzo wnikliwie rozpatrywane na 
posiedzeniach. 
 
Pani Danuta Krzelowska 
- proszę o wycofanie sprzedaży działki w Sosnowcu pod działalność zajazdu, ja prowadzę budynek, 
płacę podatki 56.000 sołtysowi a 10.000 do urzędu. Na prośbę burmistrza o poprawę estetyki żeby 
postawić, obiecywał że będzie tylko taki jeden budynek. Na dzień dzisiejszy nie zdaje sobie pan 
sprawy że zarobione pieniądze przynosi się do urzędu. Jesteśmy z daleka od trasy Kraków – Kielce. 
Nasze zarobki niskie. Płacę ok. 100 lat podatki do naszej gminy, nasza cała rodzina. Jeśli jest tak 
bardzo dobrze to czy OSiR płaci od metra podatki. OSiR ledwo przędzie to postawcie to proszę 
postawić jeszcze jeden lub dwa takie OSiR-y. Prowadzę od 37 lat działalność. Sponsoruję jak mogę. 
Zrobiłam 130 m chodnika - będzie służył mieszkańcom, zrobiłam parking - służy mieszkańcom, 
szczególnie w soboty. Proszę popatrzeć na biznesy które przetrwały w Sędziszowie. Widzę że jest 
bardzo źle. Pan obraca się wśród bardzo bogatych ludzi. My zostawiamy całe serce. Proszę 
Przewodniczącego i Wysoką Radę jakoś odnieść się do naszego podania. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- otrzyma Pani pełną odpowiedź.  
 
Radny Jan Strzelec 
- powinniśmy przedyskutować. Padły twarde słowa. Rozmawiajmy. Chodnik i parking zrobiony 
bezpłatny. Mamy hotel, działalność gospodarczą. Druga strona prosi Radę. Powinniśmy się 
merytorycznie się wypowiedzieć.  
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Radny Zdzisław Konieczny 
- argumenty przedstawione - bardzo słuszne, powinniśmy pomóc w miarę jako Rada. Wziąć pod 
uwagę, wszelka pomoc powinna być udzielona ze strony gminy. 
 
Radny Marek Żelezik 
- proszę uzmysłowić nam czy były ustalenia, czy Pan namawiał do wybudowania takiego obiektu. Nie 
możemy pozwolić żeby upadło. W granicach prawa trzeba p. Krzelowskim pomóc. Nigdy nie byli na 
wczasach, zawsze pracowali. 
 
Pani Danuta Krzelowska 
- mogłam postawić piętrowy i dałabym radę, pozwolenie dostałam na 15 m wysokości. Estetyka miała 
być bardzo piękna. 
 
Radny Nikodem Jawor 
- mamy przykład p. Ostrowskiego, ktoś go namówił, ani nie mamy podatków ani nic. Nie wiedziałem 
że płaci Pani taki duży podatek. Miałem problem z p. Ostrowskim, to jest tragedia. 
 
Sołtys wsi Łowinia Jarosław Chmielarski 
- bardzo mi się podobało – OSiR ledwo przędzie to postawcie sobie drugi. Trzeba się bardzo mocna 
nad tym zastanowić. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- od wybudowania minęło 4 lata. Jako gmina staraliśmy się żeby teren zakupić i coś urządzić – jako 
gmina. Pani to kupiła. Jak rozmawialiśmy to Pani mówiła że pięknie to zagospodarujecie, piękny 
budynek. Powiedziałem że bardzo się cieszę. Jakakolwiek możliwa pomoc z naszej gminy była dana. 
Warunki określa MPZP i architekci – odwołując się do opinii. Projektant decydował a wy mieliście 
słodka tajemnicę. Z wielkim szacunkiem, budowaliście Sędziszów ale proszę popatrzeć teraz na 
samorząd. Kawał chodnika odsprzedaliśmy. Przekazanie Rady – trzeba pomagać. Terminy zapłaty 
podatków – odraczaliśmy. W 2008r uchwalono MPZP – ujęte pod różne działalności, ileś terenów 
inwestycyjnych w gminie. Gminy powinny się starać aby zagospodarowywać, ściągać firmy które nie 
będą szkodzić ludziom, zatrudniać, płacić podatki. Około 380.000 kosztował MPZP m.in. ujęte tereny 
inwestycyjne w Sosnowcu. Na tę działkę były już ogłoszone dwa przetargi, próbowaliśmy sprzedać. 
Nie gmina decyduje co budowane jest jeżeli to jest zgodne z MPZP. W 2015r ogłoszono kolejny 
przetarg. Teraz proszę stanąć na miejscu gminy co zrobić z tym dalej, musi być decyzja 
środowiskowa. Gdyby nawet ktoś z tego rodzaju działalności, u p. Żarskich większość wesel z 
rezerwacją już na lata 2016/2017 – mogą sobie kupić grunt w Rożnicy. Proszę się postawić w sytuacji 
gminy. Trzeba wszystko robić, pomagać, promować naszego przedsiębiorcę. Czy my jako samorząd 
mamy prawo ograniczać tereny inwestycyjne. Terminal przeładunkowy paliw teraz konkretne 
rozmowy żeby to powstało. Nasz święty obowiązek żeby lobbować, namawiać. Ktoś chciał coś robić. 
Ja z całym sercem dla Was. W samorządzie odpowiadamy za rozwój gminy, mamy na celu dobro 
wspólne. Żeby pani ze wszech miar pomóc ale innych nie ograniczać. Wycofując to z przetargu nie 
mamy nic.  
 
Pani Danuta Krzelowska 
- ustalić tam działalność nie taką jak nasza. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- nie mamy mocy prawnej aby ograniczać. 
 
Pani Danuta Krzelowska 
- radni mogą przegłosować taką uchwałę żeby ograniczać. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- na podstawie uchwały z 2008r działamy. 
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- my mamy olbrzymi dylemat czy możemy działać nie do końca prawnie, to przetarg nieograniczony. 
Czy jak ktoś przyjdzie co będzie konkurencją to zahamować postępowanie. Jak to zrobić prawnie. 
Jedyna możliwość żeby unieważnić ogłoszenie przetargu i zostawić na zawsze niezagospodarowany 
teren. 
 
Pani Danuta Krzelowska 
- ja przynoszę pieniądze, olać tych co płacą a przyjmijcie następnych.  
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- musimy mieć tereny inwestycyjne. Nie mamy wpływu na otwieranie sklepów. Co możemy zrobić. 
- mamy SSE w Sosnowcu, zlikwidować, odrzucić inwestora i wprowadzić zmianę w planie. Żeby 
zaspokajać potrzeby ludzie musze myśleć jak robić żeby na to mieć pieniądze. Z drugiej stronty nie 
mamy prawnych możliwości ograniczenia działalności. Komu zrobimy krzywdę, ludziom. 
 
Pani Danuta Krzelowska 
- nie patrząc na pozostałe działalności. Nie chcę wspomagania, nie chcę drugiego takiego zakładu.  
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- proszę coś wypracować, doradzić. Spojrzeć w przyszłość, a nie na swoją popularność na 5 minut. 
 
Radny Wiktor Tabor 
- czy rozmawiał Pan z p. Wojewodą Jagodą? 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- nie rozmawiałem. Na terenie gminy Nagłowice jest kilkanaście domów weselnych i trzeba 
rezerwować na kilka lat do przodu. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- dlaczego tam wyjeżdżają a nie zamawiają u pani? 
 
Radny Wiktor Tabor 
- cudze chwalicie, swego nie znacie. 
 
Pani Danuta Krzelowska 
- dopiero 4 lata działamy, a p. Żarski 10 lat. Nie możemy mierzyć się z nim. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- każdy może kupić. My tylko mamy utrzymać porządki na terenie gminy. 
 
Radny Wiktor Tabor 
- jeżeli p. Żarski będzie zamierzał postawić to kupi niedaleko i to zrobi. 
 
Sołtys wsi Łowinia Jarosław Chmielarski 
- ma Pan zapewnioną pensję i pozycję ustawioną, a osoba prowadząca działalność gospodarczą musi 
działać. 
- zapytał p. Sekretarz czy trawę w Łowini osobiście posiała – tam napisano w artykule przez panią 
podpisanym, a do dziś nie jest zasiana.  
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- 230 zł to wydatek 2014 roku w wydziale RDG, trawa wysiana w Łowini. 
 
Radny Zbigniew Gładki 
- w Funduszu Sołeckim przeznaczono taką kwotę, kończył się rok więc zakupiliśmy trawę. Jest w 
przechowaniu u mnie. 
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Sołtys wsi Łowinia Jarosław Chmielarski 
- tylko nie została zasiana. 
 
Radny Zbigniew Gładki 
- boisko jest nie skończone. Trawa zakupiona ale nie wysiana. 
 
Sołtys wsi Łowinia Jarosław Chmielarski 
- znaki drogowe – nie odniósł się pan do nich. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- będzie zakupiony w kierunku Deszna. 
 
Sołtys wsi Łowinia Jarosław Chmielarski 
- był znak w kierunku Trzcińca. 
- wpłynęła decyzja od Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska i nie poinformował pan o tym. 
- nic pan nie mówi o wniesionych uwagach odnośnie figurki. 
- ustalaliśmy zebranie wiejskie na 12 – 13 z Radą Sołecką czekaliśmy na informację. Dostałem telefon 
o 10.00 rano od radnego gdzie Rada Sołecka nie może być. Nie można tak późno. 
- Janusz Mrozik - zamontowano lampę przy jego domu. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- jak byli przedstawiciele Rady Sołeckiej uzgodniono od 10.03. 
 
Sołtys wsi Łowinia Jarosław Chmielarski 
- przedłużył nam pan sprawę zrobienia boiska, chcielibyśmy zrobić coś sami. Widziałem projekt. Rok 
mamy w plecy. Od tego spotkania nikt nic nie robi. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- myślę że to niedomówienia jeśli chodzi o termin było trochę ludzi, przedyskutowaliśmy odnośnie 
przystanku – to nie takie proste, wiele uwarunkowań trzeba przepracować. Musi to jeszcze trochę 
potrwać. Ta koncepcja boiska w środku to będzie optymalne, trzeba indywidualnie podejść. 
Spotkaliśmy się z poszczególnymi ludźmi. Tematów jest dziesiątki, setki. 10.03. pojechałem i 
spędziłem kilka godzin w Łowini. 
Sołtys wsi Łowinia Jarosław Chmielarski 
- nie możemy tak czekać. Projekt z 2009r, idą tam pieniądze, dalej boiska nie ma. Chcielibyśmy w 
czynie społecznym zrobić. Na środku boiska rosną drzewa, trzeba je wyciąć. Pieniądze poszły a boiska 
nie ma. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- nie potrzeba wycinki prowadzić. 
 
Sołtys wsi Łowinia Jarosław Chmielarski 
- w samym środku rosną sosny. Mamy bramki, chcemy spotkanie – kiedy, żeby je wstawić. Myślę w 
wielkim tygodniu, w któryś dzień.  
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- proszę zadzwonić w poniedziałek. 
 
Pani Danuta Krzelowska 
- w 2008r decyzja wydana MPZP, wydaje się co 4 – 5 lat, zmieniliście na wiatraki a tu się nie da? 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- na pewno tym krokiem nie możemy pójść. To na pewno niegospodarność. Nie możemy zmienić 
planu, dlaczego mamy się pozbawić terenów inwestycyjnych. 
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Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- odpowiedź dostanie Pani na piśmie. 
- udzielam głosu p. Grzegorz Kuśmierz zgodnie z jego pisemna prośbą (załączone do protokołu). 
 
Pan Grzegorz Kuśmierz 
- reprezentuję Stowarzyszenie Zwykłe „WSPÓLNE DOBRO”, mam obowiązek informować o 
zagrożeniach elektrowni wiatrowych, p. Chmielarski przekazał państwu radnym materiały: 
„Tortury XXI wieku” i „Badania nad przenoszonymi drogą powietrzna oraz gruntową impulsami 
ciśnieniowymi”. Proszę się z tym zapoznać, podjąć działania i nie pozwolić na powstanie w obrębie  
200 m elektrowni wiatrowych. Jeszcze nie powstały, to na to nie pozwólcie. O to wnosi 
Stowarzyszenie wraz z mieszkańcami i protestami. W Polsce jest bezprawie. Wykazał to NIK, że nie 
ma ustawy o należytych odległościach. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- dziękujemy za przekazane pisma radnych do zapoznania. 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- odnośnie przekładania na łamach „Powiat Jędrzejowski”. Przedstawienie środków Funduszu 
Sołeckiego na co poszły w 2014r, faktycznie jeśli nie została wysiana to w kolejnym numerze 
dokonam sprostowania. Czy to Pana Sołtysa satysfakcjonuje? 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- zamykam VI sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
 
Protokołował:                                                                                          Przewodniczył: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


